
Voorzitter, 
 
De VVD Hoorn heeft kennisgenomen van de kadernota en de jaarstukken. Onze fractie zal 
dit jaar de nadruk leggen op de successen van onze fractie en de coalitie. Daarbij zullen wij 
beginnen met een algemeen deel en vervolgens zullen wij meerdere speerpunten 
benoemen, waar wij de aandacht op willen focussen. 
 
Algemeen & financiën 
 
De VVD-fractie ziet dat de financiën vanaf 2026 substantieel verslechteren. Dat zal 
betekenen dat er maatregelen genomen moeten worden. Wij willen het college, de 
ambtelijke organisatie en de betrokken externen danken voor het werk om te komen tot een 
overzichtelijke lijst aan beheersmaatregelen in de huidige kadernota. Deze “blauwe lijst” van 
relatief pijnloze maatregelen is een goede start. Daarnaast is er een “oranje” lijst waarin 
uiteindelijk alle mogelijke maatregelen moeten komen te staan. Het is wel jammer dat de 
laatste versie van de “oranje lijst” dateert van 28 mei, terwijl het nu 27 juni is. Wij vinden het 
belangrijk dat het college open en transparant is aangaande de totstandkoming van de 
bezuinigingsmaatregelen. Dat houdt concreet in dat de VVD van de wethouder financiën de 
toezegging wilt om als gemeenteraad een bijgewerkte “oranje” lijst te ontvangen. Ook 
willen wij uitleg waarom er sinds 28 mei geen nieuwe “oranje” lijst is aangeleverd? Het 
uitblijven hiervan zorgt ervoor dat er eigenlijk geen goed debat mogelijk is over het kiezen 
van maatregelen uit de huidige oranjelijst. De gemeenteraad is daardoor niet optimaal 
geëquipeerd om zelf bezuinigingsmaatregelen aan te dragen. Onze fractie dient daarom 
samen met andere fracties een amendement in om het college een heldere opdracht uit te 
laten werken aangaande verschillende bezuinigingsscenario’s. Hierbij zal het college zelf de 
verantwoordelijkheid moeten pakken om de “oranje” lijst verder uit te werken. 
 
Economie 
Voorzitter, dan kom ik op economie. De VVD heeft zich in de afgelopen jaren hard gemaakt 
voor het stimuleren van de lokale economie. Onze fractie heeft ervoor gezorgd dat het 
stimuleren van de lokale economie ook daadwerkelijk concreet wordt aangepakt.  Het is 1 
van onze topprioriteiten. Zo is bij de begroting van 2023 een amendement ingediend om het 
huidige horecabeleid te evalueren. Nu zijn wij anderhalf jaar verder zijn, vragen wij de 
wethouder van economische zaken dan ook om de toezegging dat voor het einde van het 
jaar de gemeenteraad het definitieve besluit neemt over het horecabeleid. Graag reactie. De 
regels en bepalingen van het huidige horecabeleid passen niet meer bij de huidige tijd en 
leiden tot frustratie bij onze ondernemers, Daarnaast wilt onze fractie weten wat de laatste 
stand is aangaande de implementatie van de plintenstrategie en het centrummanagement. 
Dit is essentieel voor een goede uitvoering van de leegstandsverordening. De ondernemers 
moeten maximaal de ruimte krijgen, waarbij grove nalatigheid, zoals het verwaarlozen van 
leegstaande panden wel aangepakt moet kunnen worden. Onze fractie wilt dan ook reactie 
van de wethouder met een duidelijke tijdlijn wanneer het centrummanagement, 
plintenstrategie en het nieuwe horecabeleid daadwerkelijk van de grond gaat komen. 
 
 
 
Mobiliteit 



Voorzitter, onze fractie is trots dat de nieuwe toegangsweg naar de binnenstad nu 
daadwerkelijk gerealiseerd zal worden. Onze fractie is wel benieuwd naar de huidige 
planning. Loopt alles nog volgens plan? Zo ja, wanneer zullen de eerste auto’s via deze 
tunnel de stad inrijden? Graag reactie van de wethouder. 
 
Veiligheid 
Voorzitter, onze fractie is zeer tevreden met de drie extra Boa’s. Onze fractie vindt het wel 
belangrijk om geïnformeerd te worden wat er met de BOA-capaciteit van onze gemeente 
gebeurd. Graag ontvangt onze fractie een brief, wat er nu meer wordt gedaan nu er drie 
Boa’s extra zijn. Daarbij hebben wij een aantal vragen. Hoe zit het bijvoorbeeld met geweld 
tegen onze Boa’s? Ook zijn wij benieuwd op welke momenten de Boa’s ingezet worden? En 
hoe verhouden de Boa’s zich tot de politie? Graag reactie van de burgemeester. 
 
Parkeren  
Voorzitter, dan kom ik op parkeren. Onze scanauto is erg lucratief en levert de gemeente 
structureel geld op. Onze fractie vindt het belangrijk dat kort, midden en lang parkeren niet 
alleen nu maar ook in de toekomst betaalbaar blijft. Er komt nieuw parkeerbeleid aan en dat 
snappen wij. Wel hopen wij dat de ondernemers goed meegenomen zal worden. Graag 
horen wij van de wethouder parkeren hoe het participatieproces zal verlopen aangaande 
het nieuwe parkeerbeleid. 
 
Toegankelijke en eenvoudige dienstverlening 
Voorzitter, dan kom ik op toegankelijke en eenvoudige dienstverlening 25% van onze 
inwoners heeft te maken met een beperking. Het gaat dan onder andere om visueel 
beperkten, doven en slechthorenden, laaggeletterden en minder begaafden. Het gaat om 
ongeveer 4,5 miljoen mensen in onze samenleving. In de wet digitale overheid is verplicht 
gesteld dat alle overheidswebsites en apps toegankelijk moeten zijn voor iedereen. In dit 
kader heeft onze fractie in de vorige periode een motie Helder Hoorns 2.0 ingediend. De 
VVD-fractie vindt het belangrijk dat de digitale kanalen zo snel mogelijk volledig toegankelijk 
worden gemaakt voor onze inwoners en bedrijven. Dat alle brieven, beschikkingen en 
besluiten in eenvoudige taal met onze inwoners en bedrijven wordt gecommuniceerd. Vraag 
aan de portefeuillehouder hoe het staat met de toegankelijkheid van de website en mobiele 
apps?  
 
De Staatscommissie Rechtstaat heeft recent een rapport uitgebracht met als titel ' de 
gebroken belofte van de rechtsstaat. Tien verbetervoorstellen met oog voor de burger. Als 
mensen naar de gemeente stappen met een probleem, dan willen ze een ambtenaar die met 
hen meedenkt, die ze wegwijs maakt in de complexe regelingen. Mensen hebben behoefte 
aan een soort huiskamer, waar iemand je welkom heet en met je gaat zitten. In dit kader 
heeft de VVD in de vorige periode een initiatief ingediend met als titel het invoeren van de 
Intaketafel en de Omgevingstafel. De VVD-fractie vindt het belangrijk dat onze inwoners en 
bedrijven altijd passende dienstverlening ontvangen ook in het nieuwe Stadhuis. Daarom 
graag de toezegging van de portefeuillehouder dat ook de gemeente Hoorn kennisneemt 
van het rapport en bekijkt welke verbeterpunten doorgevoerd zou kunnen worden. Graag 
reactie.     
 
 


